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مشکل دو بازیکن تیم ملی فوتبال حل شد
فوتبال  فدراسیون  رئیس 
باشــگاه  اقدام  اینکه  بیان  با 
الاهلی قطر برای بازگرداندن 
غیر  ایــران  پــوش  ملی  دو 
منطقــی بود، گفــت: کمپ 
تیم ملــی در قطر مثل جام 
جهانی روســیه نیست اما در 

فکر ترمیم آن هستیم.
به گــزارش  مهر، مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال ایران در خصوص 
مشکل محمدحســین کنعانی زادگان و شجاع خلیل زاده دو مدافع تیم ملی 
و بازگشــت آنها به باشــگاه الاهلی قطر گفت: به نظرم این مسئله امروز حل 
می شــود. با شــیخ حمد )رئیس فدراســیون قطر( صحبت کردم. کار باشگاه 
الاهلی غیــر منطقی بود و فکر می کنم این بازیکنان ســر تمرین )تیم ملی( 

حاضر بشوند.
وی در خصوص برگزاری جلسه هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال تاکید کرد: 
خیلی وقت بود که جلســه ای برگزار نشــده بود. صحبت های مختلفی درباره 

مسائل جاری بود.
رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به نارضایتی ها از هتل و کمپ تیم ملی 
در جام جهانی قطر و انتساب آن به مسئولان فدراسیون قبل و نیاز به شفاف 
ســازی در این زمینه، گفت: چیزی برای شفاف ســازی نیست. آنجا تعدادی 
هتل هســت و به ۳۲ تیم داده اند. ســهم ایران را چیــزی داده اند که خودم 
ندیــده ام اما با کی روش مفصل صحبت کردم. اینجا مثل کمپ لوکوموتیو در 

مسکو )جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه( نیست.
تاج درباره احتمال تغییر هتل و کمپ تیم ملی تاکید کرد: داریم با شــیخ 
حمد صحبت می کنیم. آنجا در اختیار فیفا اســت و دست قطر نیست. اگر بنا 
به تعویض هتل بود باید همان زمان انجام می شــد. مجالی برای تعویض هتل 

نیست ولی برای ترمیم و رفع مشکلات زمان داریم.
وی در پایان در خصوص شرایط تیم امید و انتخاب جانشین مهدی مهدوی 

کیا در این تیم هم گفت: فعلًا که بحث تیم امید نیست.

سیاست فدراسیون کشتی؛ یا تیم کامل یا هیچکس!
متولیان فدراسیون کشتی 
کشــورمان با توجه به تجربه 
به  پوشــان  اعزام ملی  قبلی 
آمریکا، سیاست های مشابهی 
را برای حضور در جام جهانی 
۲۰۲۲ در این کشور در نظر 

دارند.
به گزارش مهر، رقابت های 
جام جهانی کشتی آزاد ۲۰۲۲ قرار است طی روزهای ۱۹ و ۲۰ آذر به میزبانی 
کشــور آمریکا برگزار شود و این در حالیســت که با توجه به تجربیات قبلی 
ممکن است روند صدور ویزا برای اعضای تیم اعزامی ایران با کارشکنی کشور 

میزبان مواجه باشد.
بر این اســاس علیرضا دبیر به عنوان رئیس فدراســیون کشتی کشورمان 
همچنان همان موضع قبلی را در نظر دارد و معتقد است در صورتیکه آمریکا 
مثل دفعه قبل بــه برخی از اعضای تیم ایران ویزا ندهد، قطعاً اعزام تیم ملی 
بــه جام جهانی آمریکا انجام نخواهد شــد. با این وجــود می توان دریافت که 
فدراســیون کشــتی سیاســت »اعزام تمام اعضای تیم یا هیچکس« را پیش 

رو دارد و هیچ تعارفی با کشور میزبان و حتی اتحادیه جهانی کشتی ندارد.
در همین راســتا محمد ابراهیم امامی ســخنگوی فدراسیون کشتی اعلام 
کرد: تمام روند قانونی و اداری اعزام تیم ملی کشــتی آزاد از سوی فدراسیون 
در حال انجام اســت تا مشــکلی برای دریافت ویزا از جانب ما وجود نداشته 
باشــد. ضمن اینکه جام جهانی یک رویداد رســمی در تقویم اتحادیه جهانی 
است و کشــور میزبان مســابقات موظف به صدور ویزا برای تیم های شرکت 

کننده است.
وی با اشــاره به سیاســت فدراســیون کشــتی برای برخورد با کارشکنی 
احتمالی از سوی کشور میزبان گفت: طبق تاکید رئیس فدراسیون در صورت 
عدم صدور ویزا برای تمامی اعضای تیم ایران از سوی کشور میزبان، تیمی از 

کشورمان به جام جهانی آمریکا اعزام نخواهد شد.
آمریکایی ها سابقه عدم صدور ویزا برای برخی از اعضای تیم ایران را دارند 
که فدراسیون کشتی در همان مورد قبلی نیز تصمیم گرفت به جای مماشات 
با عدم صدور ویزا برای برخی از اعضای تیم، بطور کلی ســفر تیم ملی را لغو 

کند.

با تجربه تر از جام جهانی قبلی هستیم
فوتبال  ملــی  تیم  مدافع 
گفت: بــازی کردن برای تیم 
ملی آرزوی هر تیمی است و 
اگر من هم بتوانم یک دقیقه 
بازی کنم، سرم را می گذارم.

به گزارش فارس، مرتضی 
مورد  در  گنجــی  پورعلــی 
فوتبال  ملــی  تیم  شــرایط 
اظهار داشــت: جام جهانی ویترین و جای بزرگی برای همه تیم هایی است که 
در آن حضــور دارند. امیدوارم با تمرین خــوب و تمرکز کلی بچه ها به هدف 

اصلی خودمان که صعود است ، دست پیدا کنیم.
وی در مورد اینکه چقدر امیدوار است که در این دوره هم بتواند بازی کند، 
گفت: بازی کردن برای تیم ملی آرزوی هر تیمی اســت و اگر من هم بتوانم 

یک دقیقه بازی کنم، سرم را می گذارم. 
مدافــع تیم ملی در مورد صعود تیم ملی گفت: بردن راحت نیســت. همه 
تیم ها می آیند که برای کشــورمان افتخار کســب کنند و پیروز شوند. ما هم 
نشــان دادیم همه از جان و دل بازی می کنیم. شــاید از لحاظ کیفی به دلیل 
شــرایط اروپایی ها در سطح آنها نباشــیم، اما تمام تلاش مان را می کنیم که 
جلو آنها بایســتیم. حریفان ما خوب هســتند و ما هم هدف مان کسب نتایج 

خوب است.
پورعلــی گنجی در مورد اینکه تیم الان بــا ۲۰۱۸ چه تفاوتی دارد، گفت: 
۲۰۱۸ همــه بازیکنان جــوان بودیم و پخته نبودیم، امــا الان به دلیل انجام 
بازی های بین المللی زیاد با تجربه تر شــدیم. بازی هــای راحتی نداریم، اما 
صعــود از این مرحله امکانپذیر اســت و این قول را از طــرف خودم و بچه ها 

می دهم که سرمان را برای موفقیت تیم ملی بگذاریم.

اتحاد و همدلی به وضوح در تیم ملی دیده می شود
ملــی  تیــم  هافبــک 
و  اتحاد  کشــورمان گفــت: 
همدلــی به وضــوح در تیم 
ملی دیده می شود و همه در 
تلاشند تا نتیجه ای در نام و 

شان ایران کسب کنند.
به گــزارش فارس، وحید 
امیری در حاشیه تمرین تیم 
ملی اظهار داشــت: چیزی که اکنون به وضوح به چشــم می آید، این اتحاد و 
همدلی است که در تیم به وجود آمده. چون نزیک جام جهانی هستیم، تمام 
مســئولان ، کادر فنی و بازیکنان تمام تلاششان این است که این همدلی به 
شــکل خوب به وجود آید تا در جام جهانی نتیجه ای در خور نام ایران کسب 
کنیم. ملی پوش کشــورمان ادامه داد: اسکوچیچ زحمت کشیدند و تیم ملی را 
به جام جهانی رساندند ولی در توانایی، اقتدار و مسائل فنی حرفی در خصوص 
کی روش نمی ماند. او در بهترین تیم های دنیا مربیگری کرده و ۸ سال نیز در 
ایران زحمت کشــیدند. در این مدت ایران همیشه در رده بندی  فیفا تیم اول 
آســیا نام داشت. الان همه می بینیم که همگی در حال تلاش هستند و کادر 
فنــی و کادر مدیریت می خواهند بهترین نتیجه را بگیرند. ان شــاءالله بتوانیم 

چیزی که مردم و خود ما انتظار داریم را بدست آوریم.
امیری اظهار داشــت: هر چند کار ما بســیار سخت است و برخی پیش از 
مســابقات، این گروه را کوچک کردند و صعود ایران را آسان دانستند ولی کار 
بســیار سخت است و تمام تلاشمان را خواهیم کرد تا بهترین نمایشمان را به 

اجرا گذاریم.

اخبار کوتاه

رویترز در گزارشــی به پیشرفت ســال به سال مهدی 
طارمی اشاره کرد و او را ستاره ایران در جام جهانی دانست.
به گزارش ایســنا ، ۴ سال حضور مهدی طارمی، مهاجم 
ایرانی در فوتبال پرتغال، پتانسیل های بی چون و چرای او را 
برای همگان آشکار کرده است تا این مهاجم به سلاح اصلی 

کارلوس کی روش در جام جهانی برای ایران تبدیل شود.
از زمان حضور تیم ملی در جام جهانی گذشته و از دست 
دادن فرصــت دیرهنگام مقابل پرتغــال که منجر به حذف 
شدن ایران از جام جهانی شد، این بازیکن ۳۰ ساله بوشهری 

به ماشین گلزنی تبدیل شده است.
طارمی قبل از جام جهانی روسیه خود را به عنوان یکی 
از بازیکنان اصلی ایران تبدیل کرد و گام به گام پیشــرفت 

خود را ادامه داد.
او در ســال ۲۰۱۶ با تیم ترکیه ای ریزه اسپور قراردادی 
امضا کرد ولی به پرسپولیس برگشت. تصمیمی که در سال 
۲۰۱۷ به قیمت چهار ماه دوری او از فوتبال از ســوی فیفا 
منتج شد. طارمی بعد از حضوری کوتاه در قطر با تیم الغرافه 

راهی ریوآوه پرتغال شد.
او در اولین فصل حضــور خود در فوتبال پرتغال در ۳۰ 
بازی لیگ ۱۸ گل به ثمر رســاند تــا مورد توجه پورتو قرار 
گیــرد و راهی این تیم شــود. از آن زمــان آمار گلزنی این 
بازیکن روز به روز بهتر شد و توانست با پورتو قهرمان لیگ 
و جام حذفی شــود و حتی در لیگ قهرمانان نیز شروع به 

گلزنــی کرد. گل زیبای او به چلســی در لیگ قهرمانان به 
عنوان زیباترین گل فصل یوفا انتخاب شــد و توانست نامزد 

جایزه پوشکاش نیز شود.
درگیری با دراگان اسکوچیچ کروات باعث شد که او برای 
بازی های مقدماتی جام جهانی مقابل لبنان و سوریه از تیم 
کنار گذاشته شود ولی او در ادامه به تیم ملی ایران برگشت. 

در ادامه بازگشت کارلوس کی روش در ماه سپتامبر به تیم 
ملی ایران به این معنی بود که خطر انتخاب نشدن طارمی 
برای قطر از بین رفته اســت چرا که او رابطه خوبی با مربی 

پرتغالی دارد.
باید دید مصدومیت زوج او در تیم ملی ایران یعنی سردار 
آزمون به کجا می رســد و طارمی به تنهایی در خط حمله 

حضور خواهد داشــت یا در کنار آزمــون. مهاجم تیم ملی 
فوتبــال ایران که در این فصل لیــگ قهرمانان اروپا خوش 
درخشیده اســت، عنوان کرد که هدف او همیشه کمک به 

تیم است.
پورتو توانست با برتری برابر اتلتیکومادرید به عنوان تیم 
نخســت راهی دور حذفی لیگ قهرمانان شــود. طارمی در 

مرحله گروهی پنج گل و دو پاس گل به ثبت رساند.
مهدی طارمی مهاجم پورتو بعد از دیدار با اتلتیکومادرید 
در لیــگ قهرمانان گفت: بازی اصلا آســان نبــود، ما برای 
اتلتیکو احترام زیادی قائل بودیم چون اتلتیکو یک باشگاه در 
سطح جهانی است. بازی آسانی نبود، ما سخت کار کردیم و 
بهترین بازی خود را انجام دادیم. جاه طلبی ما کســب رتبه 
اول گروه بود و در نهایت توانستیم به چیزی که می خواهیم 
برســیم. طارمی با پنج گل و دو پاس گل در مرحله گروهی 
عملکرد فوق العاده ای داشت. مهاجم ایرانی درباره عملکرد 
خود در این فصل لیگ قهرمانان گفت: من همیشــه تلاش 
می کنم برای تیم کار کنم و تلاش می کنم همیشه بهترین 
کار را انجام دهم؛ گلزنی کار مهاجمان است. گلزنی وظیفه 
من است. به همین خاطر از هم تیمی هایم که به من کمک 

کردند تشکر می کنم.
پس از تساوی بین کلوب بروژ و بایر لورکوزن در آلمان، 
پورتو با گل های طارمی و اوستاکیو برابر اتلتیکو در گروه اول 

شد و تیم اسپانیایی از این گروه حذف شد.

روزنامه الوطن قطر از رویای ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ 
ســخن به میان آورد و تاکید کرد که کی روش امید زیادی 
برای تاریخ سازی در جام جهانی دارد. به گزارش ایسنا ، تیم 
ملی فوتبال ایران یکی از تیم های اســت که در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطــر حضــور دارد. ایران در گــروه دوم با تیم های 
انگلیس، آمریکا و ولز همگروه بوده و در ششــمین حضور 
خود در جام جهانی به دنبال تاریخ ســازی اســت و رویای 
صعود به مرحله بعد این رقابتها را دارد. ســردار آزمون امید 
اصلی ایران برای گلزنی در جام جهانی اســت. این بازیکن 
در انتخابی جام جهانــی با زدن ۱۰ گل بهترین عملکرد را 
داشــت. او در ۶۸ بازی ۲۱ گل برای تیم ملی فوتبال ایران 
به ثمر رسانده است. آزمون بعد از درخشش در لیگ روسیه 
بود که راهی لورکوزن شــد اما در این تیم تنها هشت بار به 
میدان رفته و چند بازی را به خاطر آسیب دیدگی از دست 

داده اســت. آزمون به خاطر مهارت و سرعتی که دارد لقب 
مسی ایران را یدک می کشد و این توانایی را دارد که به یکی 
از بهترین های تاریخ فوتبال این کشور تبدیل شود. روزنامه 
الوطــن در ادامه از چهار بازیکنی ســخن به میان آورد که 
ســابقه حضور در لیگ ســتارگان قطر را دارند و کی روش 
امیدوار به درخشش آنها در جام جهانی است. الوطن نوشت: 
در تیم ملی فوتبال  ایران بازیکنانی حضور دارند که سابقه 
حضور در لیگ ستارگان قطر را دارند؛ از جمله محمد حسین 
کنعانی زادگان که در الاهلی نمایش خوبی داشــته است و 
باوجود آنکه یک مدافع است اما ضربات آزاد و پنالتی تیم را 
می زند؛ یا علی کریمی که ســابقه حضور در الدحیل را دارد 
و اکنون در لیگ ترکیه اســت؛ یا رضاییان که در الســیلیه 
خوش درخشــید؛ و در نهایت مهدی طارمی که با پیراهن 
الغرافه به میدان رفت و اکنون گلزن نخســت پورتو اســت. 

الوطن در ادامه بــه نقش بیرانوند در تیم ملی فوتبال ایران 
پرداخت و نوشــت: در  فوتبال لقب ها و عنوان های شخصی 
زیادی هستند که بازیکنان به دست می آورند؛ از جمله لقب 
بهترین گلزن یا بیشترین پاس گل یا بازیکنانی که بیشترین 
یا کمترین کارت های رنگی را به دست می آورند اما یک لقب 
خاص دیگر وجود دارد که همچون یک نوآوری و کشف در 

فوتبال اســت و آن رکورددار بودن در پرتاب توپ با دست 
است که سنگربان تیم ملی فوتبال ایران یعنی بیرانوند آن را 
در اختیار دارد. پرتاب دست او در جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه 
در کتاب رکورد گینس ثبت شــده اســت. بیرانوند در کنار 
پرتاب دست همچون یک دیواری است که کی روش برای 

عبور از مرحله گروهی روی او حساب ویژه ای کرده است.

محمد محبی می گوید مهمترین هدف این 
اســت که استقلال بتواند رضایت و خوشحالی 
قلبی هوادارانش را با کسب نتایج خوب فراهم 

کند.
بدون شــک محمد محبی یکی از بهترین 
خریدهای تابســتانی اســتقلال بوده اســت. 
بازیکنــی که پــس از یک فصــل حضور در 
ســانتاکلارا، به فوتبال ایران برگشت و این بار، 
پوشــیدن لباس آبی را بــرای حضور در لیگ 
برتر انتخــاب کرد. بازیکنی که این فصل یکی 
از مهره های کلیــدی و غیر قابل جایگزین در 

ترکیب تیم ساپینتو بوده است.
محبی که تاکنــون در ۱۰ دیدار آبی ها به 
میدان رفته، موفق به زدن چهار گل شــده و 
بهترین گلزن تیم ساپینتو است. او از انگیزه های 
زیادی برای جلب نظر مثبت کارلوس کی روش 
برخوردار است تا بتواند یکی از مسافرین جام 

جهانی شود.
وینگر بوشــهری آبی ها پیــش از برگزاری 
دیدار ســوپرجام، در گفتگویی با ورزش سه از 
حواشی دیدار با هوادار و همچنین تجربه کار با 

ساپینتو می گوید که در زیر می خوانیم:
چطور شد استقلال رو انتخاب کردی؟

همان زمانیکه من با استقلال قرارداد بستم، 
توضیح کلی درباره این موضوع دادم. مدتی قبل 
از بستن قرارداد، باشــگاه استقلال پیگیر این 
موضوع بود. خود من همیشه تمایل داشتم که 
در استقلال به عنوان یک تیم بزرگ و پرافتخار 

در ایران و آسیا بازی کنم. اما تغییرات مدیریتی 
که در سانتاکلارا رخ داد، باعث شد پیوستن من 
به استقلال با تأخیر مواجه شود. ولی در نهایت 
این اتفاق رخ داد و خیلی خوشحالم که اکنون 

بازیکن استقلال هستم.
چه اهدافی داشتی که به خاطر آنها به 

استقلال آمدی؟
من به عنوان یک بازیکن، ســعی می کنم 
بهترین عملکرد را در اســتقلال داشته باشم و 
به اهداف تیمی خود دســت پیدا کنیم. خیلی 
مهم اســت که اســتقلال بتواند موفق باشد و 
نتایجی که مورد نظر هواداران است را به دست 
بیاورد و بتواند هواداران را خوشحال کند. فکر 
می کنم مهمترین هدف این است که استقلال 
بتواند رضایت و خوشحالی قلبی هوادارانش را 
با کســب نتایج خوب فراهم کند. خود من نیز 
به شــخصه در پی این هستم که در استقلال 

بهترین عملکرد را داشته باشم.
پرطرفداری است،  باشــگاه  استقلال 
از زمان حضورت در  واکنش هــواداران 

استقلال چه طور بوده است؟
از ایــن همه اســتقبال و لطف هــواداران 
خیلی خوشحال بودم. از همان زمانیکه باشگاه 
در حال مذاکره با ســانتاکلارا بــود، هواداران 
پیام هــای زیادی را برای من ارســال کردند و 
پیگیر موضوع بودند. خیلی خوشحالم از اینکه 
هواداران باشگاه بزرگ استقلال تا این میزان به 
من لطف دارند و امیدوارم بتوانم جواب محبت 

آنها را با عملکردم درون زمین بدهم.
کار کردن زیر نظر ساپینتو چطور بوده 

است؟
آقای ساپینتو یک مربی خیلی خوب، حرفه 
ای و زحمت کش است. خود او و دستیارانش 
وقت زیادی را می گذارند. در تمرینات و جلسات 
آنالیز و نتیجه اش می شود همین فوتبال خوبی 
که از استقلال می بینید. وقتی استقلال اینقدر 
خوب بازی می کند، درصد مالکیتش بالاست، 
موقعیت های گلزنی زیادی را به دست می آورد 
و در خیلی از بازی ها تیم های حریف فقط برای 
دفاع کردن می آیند، این نشــان دهنده قدرت 
استقلال است. این ثابت می کند که کادرفنی 
زحمت می کشــد، تیم های حریــف را آنالیز 
می کنــد، تمرینات خوبــی را برایمان در نظر 
می گیرد و نتیجه همه این زحمات اســت که 
باعث می شود ما درون زمین، فوتبال خوبی را 
ارائه کنیم. به نظر من ایشان مربی خیلی خوب 
و حرفه ای هستند و ارتباط خوبی با بازیکنان 
دارند و خیلی خوشحالم که چنین مربی دارم.

در پرتغال با لباس سانتاکلارا برابر تیم 
ساپینتو قرار گرفتی، گل هم زدی و امروز 
با هم کار می کنیــد. آن بازی چقدر در 

آمدنت به استقلال تأثیر داشت؟
از زمانیکــه من و آقای ســاپینتو در لیگ 
پرتغال بودیم، همدیگر را می شــناختیم. حتی 
قبل از آمدن به اینجا نیز در خصوص این انتقال 
با همدیگر صحبت کردیم. اینکه آن بازی چقدر 

در آمدن من به اســتقلال تأثیر داشت را واقعا 
نمی دانــم، ولی حتما آقای ســاپینتو عملکرد 
مــن را تعقیب و پیگیری کرده بود که من چه 
عملکردی داشــتم و علاقه داشت به استقلال 
بیایم. زمانیکه با ایشــان صحبت کردم، خود 
آقای ساپینتو نیز پیگیری می کردند تا قرارداد 

من زودتر به ثبت برسد.
برابر هوادار  از کارت زردی کــه  بعد 
گرفتی، همه هواداران نگران شدن که 4 
کارته شده باشی و دربی را از دست بدهی. 
آنجا دقیقا چــه اتفاقی افتاد و چرا کارت 

گرفتی؟
واقعــا در آن صحنه اتفاقــی نیفتاد که من 
کارت زرد گرفتم. حتی همه نیمکت نشــینان 
خودمان نیز دیدند و همه آنها شــاهد هستند. 
فکــر می کنم داور لب خط نیــز می تواند این 
موضوع را تأییــد کند که من نه به داور، نه به 
تیم مقابل اعتراضی نکردم، هیچی. فقط داشتم 
با بازیکنان خودمان صحبت می کردم. لحظات 
پایانی بازی بود و خیلی برایم مهم بود که بازی 

آخر لیگمان را قبل از جام جهانی، با کســب 
سه امتیاز به پایان برسانیم. سر همین موضوع 
در حال صحبت با بچه های خودمان بودم و نه 
اعتراضی کردم و نه هیچی. برایم جای تعجب 
داشــت که چرا از داور کارت زرد گرفته ام. هر 
چیزی که بود، گذشــته اســت و نباید درباره 

گذشته صحبت کنم.
تو،  مثل  بوشهری  ستاره های  وجود  با 
قایدی، طارمی، دانشــگر و... چرا بوشهر 

تیمی در سطح لیگ برتر ندارد؟
به نظــر من فوتبال بوشــهر پتانســیل و 
اســتحقاق خیلی بیشــتر از این را دارد. فکر 
می کنم فوتبال بوشهر توانایی این را دارد که در 
سطح اول فوتبال ایران حاضر شود و بازیکنان 
زیادی را به فوتبال ایران معرفی کرده و قبلا نیز 
در لیگ برتر تیم داشته است. شایستگی های 
فوتبال بوشــهر بیشتر از اینهاســت. امیدوارم 
بهترین اتفاقات برای فوتبال بوشهر رخ دهد و 
بتوانند دوباره در لیگ برتر تیم داشــته باشند، 

چون شایستگی و توانایی این کار را دارند.

طارمی زیر ذره بین رویترز

طارمی: همیشه تلاش می کنم برای »تیم« کار کنم

صعود به دور دوم؛ رویای ایران در جام جهانی

بازیکنانی که کی روش امید به درخشش آنها دارد

باید زودتر از این ها می آمدم

چه شد محبی استقلال را انتخاب کرد؟

در تمــام روزهــای تعطیــلات، بازیکنان 
پرسپولیس زیر ذره بین کادرفنی این تیم قرار 
دارند؛ هیچکس حق ندارد از زندگی حرفه ای 

دور شود.
بــه گــزارش »ورزش ســه«، تمرینــات 
پرســپولیس ایــن روزها در تعطیلی به ســر 
می بــرد و این تعطیلی تا پایــان جام جهانی 

ادامه خواهد داشت.
همین موضــوع باعث شــده تــا نگرانی 
زیــادی پیرامون وضعیت آمادگــی بازیکنان 

غیرملی پوش پرسپولیس شکل بگیرد.
اما په په لوســادا، مربی بدنساز اسپانیایی 
سرخپوشــان، از برنامه مدون برای نظارت بر 
وضعیت آمادگــی بازیکنان خبــر می دهد و 
توضیح می دهد کــه کادرفنی چگونه در این 

مدت بازیکنان را زیرنظر خواهد داشت.
او همچنین به سوالات پیرامون مصدومیت 
بازیکنان پرسپولیس و اینکه چگونه ماموریت 

خود در قبال یورگن لوکادیا و شیخ دیاباته را 
به سرانجام رساند، پاسخ می دهد.

بگویید که برای دوره تعطیلات و مرخصی، 
بازیکنان چه برنامه ای دارند.

بازیکنان ملی پوش که در خدمت تیم ملی 
هستند. اما سایر بازیکنان برنامه دقیق فردی 
دارند که با نیازها و دقایق بازی آنها ســازگار 
هستند. یک برنامه شــامل تحرک، تمرینات 

قدرتی و استقامتی و کارهای کششی.
تمرینــات گروهی چــه زمانی آغاز 

خواهند شد؟
بازیکنــان ۱۴ روز تمرینات انفرادی انجام 
خواهند داد. پس از آن در تهران )احتمالا ۲۰ 

آبان( تمرینات گروهی را انجام می دهیم.
آیا بازیکنان خارجی مرخصی بیشتری 

دارند؟
خیر. همــه بازیکنــان بایــد در یک روز 

مشخص به تمرین بیایند.

انفرادی  کارهــای  بر  شــما  نظارت 
بازیکنان چگونه خواهد بود؟

مــا داده های مربــوط بــه وزن، چربی و 
عضلات آنهــا را ثبت کردیــم و بازیکنان در 
زمین برگشــت، باید آمارهای مشابه را داشته 

باشند.
در این 11 هفته آیا از وضعیت آمادگی 
بازیکنان رضایت  فیزیکی و جســمانی 

داشتید؟
در کل بلــه. امــا هنــوز می توانیم خیلی 
پیشرفت کنیم؛ به خصوص در فشار بازی در 
نیمه دوم. برخی از بازیکنان باید در عملکردی 

که در نیمه دوم ارائه می کنند، بهتر شوند.
یکی از مــوارد موردتوجــه در تیم 
تیم  این  مصدومان  تعداد  پرســپولیس 

است. چه توضیحی در این باره دارید؟
هیچ چیز غیرعادی وجود ندارد. ۴ مصدوم 
در پیش فصل داشــتیم و 5 مصدوم در طول 
فصل. همه آنها به موقع برگشتند و بیشترین 
میزان دوری ۲۱ روز بود. ما برای پیشــگیری 
از آسیب دیدگی بســیار کار می کنیم؛ اکنون 
می توانید نتیجــه اش را ببینید که در ۱5 روز 
اخیر هیــچ مصدومی نداشــتیم. فقط میلاد 
ســرلک با کمی درد عضلانی بود اما حتی او 
هم بسیار سریع برگشــت و در آخرین بازی 

به میدان رفت.
نظر شــما درباره حضور بازیکنان در 
تمرین تیم ملی بلافاصله بعد از بازی چه 

بود؟ آیا از این وضعیت رضایت داشتید؟
این تصمیمی بود کــه کادرفنی تیم ملی 
گرفت. آنها با من و یحیی جلسه ای داشتند تا 
هماهنگی بیشتری ایجاد شود. ما سعی کردیم 
بهترین ها را در ایــن چارچوب انجام دهیم تا 

در وهله نخست به بازیکنان و سپس تیم ملی 
کمک کنیم.

اگر موافقید در مورد بعضی از بازیکنان 
جزئی تر صحبت کنیم. مثلا شیخ دیاباته 
که با ناآمادگی به تمرین رسید و سپس 

مصدوم هم شد.
او در حالی به تیــم ما آمد که ۴ ماه هیچ 
تمرینی نداشــت. برایش بسیار دشوار بود اما 
در نهایت حرفه ای گری و سختکوشی، کار را 

ادامه داد و نتیجه اش را در زمین گرفت.
لوکادیا وضعیت چطور پیش  در مورد 

رفت؟
او بهترین بازیکن تیم اســت اما هنوز هم 
جای پیشرفت دارد و می تواند خیلی بیشتر از 

چیزی که نشان داده را نشان دهد.
ما بایکدیگــر خیلی صحبت می کنیم تا به 
سازگاری برسیم؛ هم در فوتبال و هم زندگی 
در ایران. امیدوارم در ادامه فصل وضعیت او از 

این هم بهتر شود.
وحید امیری هــم زودتر از چیزی که 

فکر کردیم به زمین برگشت.
او یک فوتبالیســت مهم و حرفه ای است. 
او الگوی بســیار خوبی برای بازیکنان جوانتر 
ایرانی است؛ بازیکنی که همیشه تمرینات را با 
شدت بالا انجام می دهد. او تلاش زیادی کرد 
تا پس از جراحی، ریکاوری خوبی داشته باشد 
و اکنون آماده اســت تا در سطح بالا و حتی 

جام جهانی، بازی کند.
پرســپولیس پس از جــام جهانی با 
ترجیح  شما  کرد.  خواهد  بازی  استقلال 
می دادیــد این بازی قبــل جام جهانی 

برگزار شود؟
ترجیح من اهمیتی ندارد، مهم این اســت 

که حــالا شــرایط را بهتر کنیم. مــا قبل از 
این بازی فرصت خوبی داریم شــرایط بدنی 
بازیکنــان را تنظیم و برخی روش ها را اصلاح 

کنیم تا یک قدم جلو برویم.
بازیکنان  بــرای  مــدت  ایــن  در   
پرســپولیس مشــکلات روحی-روانی 
پیش آمد. آیا چنین مسائلی در وضعیت 

فیزیکی اثرگذار است؟
همه چیــز در زندگی بازیکنان، بر عملکرد 

آنها موثر است. هر جزئیات کوچک...
در مورد وضعیــت دوندگی بازیکنان 
انتظار دارید چه پیشــرفت هایی حاصل 

شود؟
همانطــور که قبلا به شــما گفتم، باید در 
نیمــه دوم متغیرها را اصــلاح کنیم و بهبود 
بخشــیم. یکــی از مهمترین آنهــا دویدن با 
ســرعت بالاســت... همچنین بازی زیر فشار 
شــدید. ما به این نکته در هر بازی و تمرین 

توجه داریم و حتما بهتر خواهیم شد.
به عنوان ســوال پایانی از شــما که 
دارم  را  این سوال  بدنساز هستید  مربی 
که برگزاری جام جهانی در میانه فصل را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
این تقویم برای همــه افرادی که بافوتبال 
درگیر هستند، چیز جدیدی است. مخصوصا 
برای ما که بازیکنانمــان در تورنمنت حضور 
دارند و با خستگی مضاعف بازخواهند گشت. 
چالش دیگر بازیکنانی است که در تیم ملی 
حضور ندارند و باید تمرینات منظم و بازیهای 
دوســتانه خوبی داشته باشند. حفظ عملکرد، 
برنامه ریزی خوب و زمان بندی برای رسیدن 
به شرایط فیزیکی مناسب، ماموریتی است که 

ما داریم.

وزن کشی بازیکنان پرسپولیس در روز بیستم آبان!


